



August 1, 2018

Dear customer,

Please be advised that effective immediately we must implement a surcharge to shipments originating or destined to downtown Montréal and Toronto as well as airports in both cities. The surcharge is \$40.00 per shipment and is required to cover the extra cost of servicing the airports and the downtown core in both cities. The airports are Montréal Trudeau and Toronto Pearson International.

Please find attached a list of postal codes affected by the surcharge.

Le 1er août 2018

Cher client,

S'il-vous-plaît être averti que dès maintenant il y aura une surcharge pour toute expédition en provenance ou à destination des centres villes de Montréal et Toronto ainsi que les aéroports dans les 2 villes. La surcharge est de 40.00\$ par expédition et elle est nécessaire pour couvrir les coûts supplémentaires associés au service des aéroports et des centres villes. Les aéroports sont Montréal Trudeau et Toronto Pearson International.

Vous trouverez en attachement la liste des codes postaux affectés par la surcharge.

Yves Poirier
President

Downtown Congestion Surcharge

Greater Toronto Area		Greater Montreal Area	
M4B	M5P	H1V	H3X
M4C	M5R	H1W	H3Y
M4E	M5S	H2H	H3Z
M4G	M5T	H2J	H4A
M4H	M5V	H2K	H4B
M4J	M5W	H2L	H4C
M4K	M5X	H2T	H4E
M4L	M6C	H2V	H4G
M4M	M6E	H2W	H4H
M4S	M6G	H2X	H4V
M4T	M6H	H2Y	
M4V	M6J	H2Z	
M4W	M6K	H3A	
M4X	M6N	H3B	
M4Y	M6P	H3C	
M5A	M6R	H3E	
M5B	M6S	H3G	
M5C	M7A	H3H	
M5E	M7A	H3J	
M5G	M7Y	H3K	
M5H	M8X	H3S	
M5J	M8Y	H3T	
M5K		H3V	
M5L		H3W	